
 MIL PALMERAS BOULERS

  Styrelsemöte nr 91

Tid   Tisdagen 8 Oktober  2019 kl 1100

Plats   Olympia

Närvarande   Harry, Reino, Christer G, Kristina, Mats K, Rolf J, Christer O.

Sammankallande Harry

§1 Mötets öppnande.
Harry förklarade mötet öppnat och hälsade 
de närvarande välkomna.

§2 Genomgång av föregående protokoll nr 90
Protokollet godkändes

§3 Kassarapport
Harry lämnade följande rapport:

Banken  3879,03
Kassan            277,16
Summa  4156,19 €

Betalande medlemmar hittills på höst terminen: 82 st
Prognos kommande utgifter för underhåll av anläggningen 420€

§4 Serie avslutning 
18 Okt. Kl 1900,  avslutning på restaurang Olympia, spelare och 

          funktionärer med resp.



§5 KM  
Dam och herr dubbel söndag den 27 Oktober.
Anmälan till Harry. 
Priser: medaljer och vinflaskor.
Avslutning i Olympias trädgård med paella, varje deltagare köper
egen dryck.

§6 Dubbel  
Torsdagen 31 Oktober
Tävlingsledare Christer G.
Anmälan till Christer G. (Fullt, inga flera får plats.)

          Ansvarig för servering, korv och dricka, inköp, lotterier 2 st. Reino o Matti. 
Priser, inga medaljer, plats 1-3 vinflaskor + 3 kuvert , plats 4-8 vinflaskor.
Mät domare, Hasse Malmqvist tillfrågas. 

§7 Horizonte
Borta den 7 November
Hasse M tar upp anmälningar
Tiden för anmälningar ??

§8 Rosaleda
Borta  den 12 November
Busstransport kl 9.15, från boulebanan, ansvarig Harry A
Anmälningar till Kristina, tid meddelas senare.

§9 Julboul
Den 27December, Harry ansvarar för arrangemanget.  

§10 Internationell Petanca League
Måndag 14/10 och 28/10 spelar Petanca League i Mil Palmeras 
Banorna 13 – 16 är då reserverade för ligans spel.

§11 Serieföreningen
30 Oktober höstmöte, 
Tävlingkommittens möte kl 10.00
Serieföreningens möte kl 11.00
Representanter Christer G, Matti K 



§12 Övriga frågor
Sargarna målas av Ulf och Rolf den närmaste tiden.
Vi saknar veckovärdar, behövs flera frivilliga
Skall vi dra banorna efter spel? 
I dags läget är det veckvärdarna som får utföra det arbetet då det är många som
slutar efter 2 set och går hem.
Ändring av speltider? Får anstå till nästa årsmöte.
”Domare utbildning”, en förfrågan till medlemmarna om intresse och till
Benny i Rosaleda om han kan ställa upp med utbildning/information. 

 

§13 Mötet avslutas
Harry tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Christer Olsson

 
 


